
Janusz Dgbcryiski
Radny Rady Nliasta
Wloclswek

Wocl*wek 09.06.2020 r.
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Interpelacie

Proszg <r naprawienie schodow przy drodze Krzy?a Pomnika Jerzegc

PopiJluszki na wtroclawskiej ze?orze. Od czasu do czasu warto posprzqtai

ie odchody z lawek na alejce prowadz4cej do pomnika' Ponadto na

parkingu umiejsco*ionym na zaporze s4 dwie tablice, jedna wybl.akta

catkowicie, druga jest ledwo widoczna z logiem Wloclawskiej Infcrrmacji

ycznej. warto zadbac 0 to szczeg6lne miejsce tak licznie odwiedzane

mieszkaflcow nie tYlko miasta.
mi rond, oraz skrzY2owan z wyspq

centrain4 we Wloclawku. Jako przyklad podajq brak oznakowania ronda

,,solidarnoici" na skrzyzowaniu ulic Okrzei, Torufiskiej, Wyszyiskiego i

Wienieckiej.
3. proszg o wymiang polamanych plytek chodnikowych na ulicy Jagielofiskiej,

pomiqdzy ul..Sw. Antoniego i Chmieln4.
iraiesztancy srodmiedcia skarz4 siq na stan lawek. w poblizu hali PSS

,,spolem" na Zielonym Rynku, lawki wymagaj4 pomalowania czE6ci

drewnianych. Przed Urzgiem Miasta lawki s4 notorycznie zabrudzone ptasimi

odchodami i wymagajE umYcia.
proszq o likwidaclg ticznych wybojow w jezdni ulicy Mielgciflskiej na odcinku

od ul. Skrajnej do ul. Brzezinowej.
Mieszkafi"y 

"i, 
Zbikowej, proszg o jej utwardzenie, oraz poloienie dywanika

asfaltowego na jej nawierechni.
Proszq o titc*iCa{g ubytk6w i wyboj6w w jezdni ulicy Brzezinowej, na

odcinku od ul. Szkolnej do ul. Ko$cielnej.
Starsi mieszkaricy Michelina, oraz osoby niepelnosprawne prosz4 o likwidacjq

dwdch wypiEtrzen chodnika w ulicy Parkowej pomigdzy ul" Ko$cieln4, a ul.

Parali al nq'spcwodowenego pff ez korz.enie po b I i skich drzew. Niewi e lk i m

kosztem mozna t4 niedogodno$f usunqi.



9. Z dubym zaniepokojeniem przyj4tem odpowiedzi pana prezydenta na moje

interpelacje z dnia ig.OS.Z0Z0, dotyczqce remontu jezdni ulicy Ptockiej. Z

odpowiedzi wynika, 2e w poprzedniej kadencji remont duzego odcinka tej

drogi nie byl objgty gwarancj4 wykonawcy. Wobec powyzszego pytam' czy

obecnie remonty dr6g s4 objEte gwarancj4 wykonawcy na ewentualn4 naprawg

usterek, b4dz wadliwego wykonan ia zadania'

l0.Mieszkaricy miasta koizystajacy z urokow parku Lokietka s4 zbulwersowani

zdewastowanymi przezwandali {awkami i proszq o ich naprawienie'

Z powazaniern

Janusz Dgbc,yfiski
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